
Spørgsmål 1
1.A Spilleren er diskvalificeret.
1.B Spilleren får to strafslag.
1.C Der er ingen straf.

Spørgsmål 2
2.A Der er ingen straf.
2.B Spilleren får et strafslag.
2.C Spilleren får to strafslag.

Spørgsmål 3
3.A SAND.
3.B FALSK.

Mellem 9. green og 10. tee er der en øvegreen. Der er ventetid på 10. 
tee. Spiller A tager sin putter frem og går ind på øvegreenen og putter. 
Hvad er konsekvensen i slagspil ?

I slagspil har en spiller gene for stance for en ikke-flytbar forhindring, 
og har ret til lempelse uden straf efter Regel 16.1. 
Spilleren bestemmer sit nærmeste punkt for fuld lempelse med sit 
fem jern (som er den kølle, spilleren ville have brugt, hvis den ikke-
flytbare forhindring havde været der), og dropper bolden inden for en 
køllelængde fra dette punkt, ikke nærmere hullet.
Bolden ender ved droppet nede i roughen, og spilleren skifter mening, 
og spiller bolden ud på fairway med sit sandjern. Hvad er afgørelsen ?

Det rigtige svar

Det rigtige svar

Det rigtige svar

Låge 2

En spiller må grounde sin kølle let bag bolden i en bunker ?


